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Kitekintõ...
... az országba
Több házasság, kevesebb gyerek � A Központi Statisztikai Hiva-

tal által publikált elõzetes adatok szerint január elsején Magyarország
lakosainak száma 10 millió 152 ezer volt, 23 ezerrel kevesebb, mint
2002 elsõ napján. Tavaly 96800 gyermek született, 250-nel kevesebb,
mint 2001-ben, és 132700-an hunytak el, 500-zal többen az elõzõ esz-
tendeinél. A természetes fogyás adata: 35900, ez majdnem 800-zal na-
gyobb a 2001-esnél. Ezer lakosra 9,5 élveszületés jutott, ugyanannyi,
mint egy évvel korábban, az ezer lakosra jutó halálozás azonban 13-
ról 13,1-re növekedett. 2002-ben 46 ezer házasságot kötöttek, 2400-
zal többet, mint tavalyelõtt. A csecsemõhalandóság egytizednyivel csök-
kent: egy esztendõ alatt ezer élve születettenként 8,1-rõl 7,2-re.

Lemondott a kancelláriaminiszter � Lemondott Kiss Elemér
kancelláriaminiszter, miuátn korábbi munkahelye, a Forgács�Kiss ügy-
védi iroda � amelynek résztulajdonosa maradt � több állami megbí-
zást kapott az utóbbi hónapokban. A hét elejétõl napról napra újabb
szerzõdésekrõl beszámoló Magyar Nemzet egyre kínosabb magyaráz-
kodásra kényszerítette a köztisztviselõt, mígnem felmentését kérte,
amit a miniszterelnök el is fogadott. �Sajnálom, de így kellett, hogy le-
gyen� � fogalmazott döntése bejelentésekor Medgyessy Péter, aki mind-
ehhez hozzátette: felkérte az igazságügy-minisztert egy etikai kódex ki-
dolgozására, valamint elvárja, hogy valamennyi kormánytag közzéte-
gye, hogy az elmúlt öt évben milyen tisztségeket töltött be különbözõ
cégeknél, illetve milyen tulajdonrésze volt egyes vállalkozásokban.

Kikért akták � Varga Mihály megsértette az adatvédelmi törvényt
és saját miniszteri esküjét � jelentette ki László Csaba pénzügyminisz-
ter, sérelmezve, hogy elõdje a napokban nyilvánosságra hozta az õ ko-
rábban felvett végkielégítésének összegét. Ezt Varga Mihály akkor tet-
te meg, amikor arról kérdezték, miért kérette ki a választási kampány
idején László Csaba aktáját. A volt pénzügyminiszter azzal indokolta az
aktakikérést: meg kívánta vizsgálni, hogy jogos volt-e a végkielégítés.
Közölte, a 12 millió forintot jogszerûen fizette ki a pénzügyi tárca.

A Terror Háza elõtt � Egyperces néma fõhajtással vette kezdetét a
kommunizmus áldozatainak emléknapja alkalmából rendezett megem-
lékezés a budapesti Terror Háza múzeum elõtt. A Fidesz és a Fidelitas
közös rendezvényén � a múzeum megalakításának elsõ évfordulóján
� több tízezren jelentek meg magyar zászlókat lobogtatva, gyertyákkal,
mécsesekkel. Az Andrássy utat az Oktogontól a Kodály köröndig lezár-
ták, hogy a felvonulók zavartalanul emlékezhessenek. A megemléke-
zésen Orbán Viktor volt kormányfõ mondott beszédet.

Kormányátalakítás � Medgyessy Péter miniszterelnök az MSZP
frakcióülése után bejelentette, hogy Kiss Elemér, a Miniszterelnöki Hi-
vatalt vezetõ miniszter lemondása után a kancelláriát Kiss Péter jelen-
legi munkaügyi miniszter vezeti majd. A munkaügyi minisztérium élé-
re Burány Sándor pénzügyi államtitkár, az õ posztjára pedig Veres Já-
nos, a költségvetési bizottság szocialista alelnöke kerül. A MeH-nek a
történtektõl függetlenül távozó közigazgatási államtitkárát, Zsuffa Ist-
vánt Pulay Gyula váltja.

Nem vették át � A Budapest Sportaréna negyvenhat különféle bi-
zottságban zajló átadás-átvételi procedúrájából csupán kettõ járt siker-
rel, emiatt a Gyermek-, Ifjúsági és Sportminisztérium nem vette át a
készre jelentett építkezést, hozzátéve, hogy a kivitelezõ továbbra sem
pótolta az alapvetõ sportszakmai és biztonsági hiányosságokat. A ba-
jok alapvetõen a 2001-ben kötött, eredeti szerzõdés hibáira, pontatlan-
ságaira vezethetõk vissza � nyilatkozta rendkívüli sajtótájékoztatóján
Jánosi György miniszter, míg Szilvásy György államtitkár abbéli remé-
nyének adott hangot, hogy a csarnok úgynevezett teljes átadására kitû-
zött március 15-i határidõ minden nehézség dacára tartható lesz. A szer-
zõdés szerint az arénát építõ francia cég napi 21 millió forintos kötbért
köteles fizetni.

... a megyébe
Új �szerep� a laktanyának � Orosháza önkormányzata, jelképes

1 forintért, birtokba vette a volt mûszaki laktanya évek óta üresen álló,
46 hektáros területet, a rajta lévõ épületekkel együtt. A volt mûszaki
laktanya a város idegenforgalmi övezetében, Gyopáros közelében he-
lyezkedik el. Jusztin Balázs alpolgármester elmondta, hogy oktatási, if-
júságpolitikai és turisztikai célra kívánják az ingatlant hasznosítani.

Elsüllyedt a bejáró hajó � A  békési kikötõben baleset érte, s el-
süllyedt a Huszár Mátyás, királyi geodéta nevét viselõ hajó. A mintegy
40 centiméter vastag jég és a kétméternyi víz fogságában lévõ tízszemé-
lyes bejáró-kitûzõ hajó kiemeléséhez hozzákezdett a Szökõár Kft. és
négy tagú búvárcsapata. Pár napig tartó munkájukat siker koronázta:
egy speciális, a helyszínen készített szerkezet segítségével kiemelték a
,,Huszár Mátyás�-t.

Nyertes kistérségek � Békés megye három kistérségének � a
mezõkovácsházi, a sarkadi és a szeghalmi � 12 pályázata 100 millió 360
ezer forintot nyert el a tavaly novemberben meghirdetett Kistérségi tá-
mogatási alap pályázaton. A legtöbb nyertes pályázatot, szám szerint
nyolcat, Szeghalomról és környékérõl adták be. A 42 hátrányos hely-
zetû kistérség fejlõdésének támogatására az ország különbözõ pontja-
iról öszszesen 654 pályázatot nyújtottak be, ebbõl 43 nem felelt meg
a kiírásnak. A bíráló bizottság így 611 pályázatot értékelt és 207-et tá-
mogatott a rendelkezésre álló 1,4 milliárd forinttal.

Félmegoldás, hófélpénz � Félmegoldások hófélpénzzel � mond-
ta Dankó Béla megyegyûlési képviselõ, Kondoros polgármestere, bé-
késcsabai sajtótájékoztatóján. A képviselõ azt a megyei önkormányza-
ti döntést tartja félmegoldásnak, hogy a február 4-e utáni hóeltakarítás
költségeire pályázhattak az önkormányzatok, míg a januári nagyobb
hónál felmerült többletköltségekre nem. Kondoros polgármestere ki-
emelte: településén januárban dupla volt a költség a februárban eltelt
idõszakhoz viszonyítva, mintegy 3 millió forint, ugyanakkor a megyei
közgyûlés vezetése azt nyilatkozta, hogy 11,5 millió forintot próbálnak
majd igazságosan elosztani a megyében.

Uszoda, saját beruházásban � Több évtizedes vágya valósult meg
Medgyesegyháza lakosságának azzal, hogy elkészült a település köz-
pontjában � a sportcsarnok bõvítéseként � a fedett uszoda. Jelen-
leg a próbaüzemelést végzik, illetve folyamatban van a haszná-
latbavételi és üzemeltetési engedély beszerzése. A 325 négyzetmé-
teres épületben egy 6,5x20 méteres nagymedence, 2,7x7,2 méteres
pezsgõmedence, szauna, illetve a kiszolgáló helyiségek kaptak helyet.
A beruházás költsége 60 millió forint, melyet az önkormányzat egészé-
ben saját forrásból biztosított, miuátn a központi támogatásra benyúj-
tott pályázatokból egyik alap sem biztosított pénzügyi segítséget. Az új
létesítmény lehetõséget biztosít a helyi és környékbeli óvodások, isko-
lások úszásoktatására is.

Dr. Jekyll és Mr. Hyde (Vitaindító)
Az utóbbi hetekben, a helyi saj-

tóban olvasott hírek, mondattöre-
dékek késztettek arra, hogy egy
sajtóvitát kezdeményezzek. Re-
mélem ennek eredményeként a
lakosság részérõl is sokan fejtik
majd ki véleményüket, a helyi
történésekkel kapcsolatban. Az
általam választott néhol provoka-
tív stílussal nem egyéneket kívá-
nok megsérteni, hanem a lakossá-
got szeretném felrázni apatikus
viselkedésébõl. Bízom benne,
hogy ezzel csak emelni fogjuk a
helyi média szerepét, melynek az
utóbbi idõben mûvelt tájékozta-
tási gyakorlata inkább hasonlít a
süketek párbeszédjére, mint sem
az értelmes vitákra. Az a korosz-
tály, amely a hetvenes években
szocializálódott már ismeri ezt a
sajtómûfajt. A demokratikus cent-
ralizmus idején, sajtóviták segít-
ségével próbálták azokat a témá-
kat a közvélemény elé tárni, me-
lyeket az akkori hatalom nem kí-
vánt széles körben megvitatni.
Talán a helyi polgári centralizmus
hajnalán is célszerû lenne � párt-
szimpátiától függetlenül � felele-
veníteni ezt a szokást.

Mindez, akkor jutott eszembe,
amikor a helyi újság hasábjain ol-
vashattam az Önkormányzat cik-
lusprogramjának, az Oktatásra és
Mûvelõdésre vonatkozó passzu-
sát (�Szarvas, mint iskolaváros
mindig kiemelt szerepet vállalt a
teljes körû iskolaszerkezet fenn-
tartásában és mûködtetésében,
amit továbbra is feladatunknak
tekintünk� �  Szarvas és Vidéke
2003.02.13. szám). Nehezen
tudtam ezzel összeegyeztetni azt a
január végi mondattöredéket,
amely a zárt ülés híreinek tudósí-
tásában bújt meg (��megkezdõd-
hetnek a tárgyalások az érintet-
tekkel arról, hogy a Gimnáziu-
mot visszaadják-e az Evangéli-
kus Egyháznak�� �  Szarvas és
Vidéke 2003.01.30 . szám). Elõ-
ször azt hittem, hogy a városveze-
tést utolérte a címben szereplõ Dr.
Jekyll végzete, aki nappal egy be-
tegség ellenszerének kidolgozá-
sán fáradozott, éjjel pedig a szer
hatása alatt, egy Mr. Hyde nevû
szörnnyé változva tönkretette
mindazt, amit nappal megalko-
tott. Késõbb olvasván az idei költ-
ségvetés tervezetét, rájöttem,
hogy itt egy tudatosnak mondha-
tó cselekvéssorozattal állunk
szemben. A költségvetésünk
olyan, mint a hetvenes években
kifejlesztett neutronbomba. A ké-
sõbben születettek kedvéért, ez
egy olyan hadieszköz volt, amely
az élõt elpusztította, a termelõesz-
közöket, épületeket megkímélte.
Mire alapozom ezt a sarkosan
megfogalmazott észrevételem?

Az utóbbi években már látható-
vá vált, hogy a város egy
szabadulómûvészt megszégyení-
tõ jártassággal adja tovább közin-

tézményeinek fenntartói jogát.
Ezt az igyekezetet nem minden
esetben lehet magyarázni azzal,
hogy nem szabad a város vagyo-
nát felélni, mûködési hitelt fel-
venni. A város és vagyona mi va-
gyunk, az itt lakó állampolgárok!
A vagyongazdálkodásban elsõsor-
ban a mi boldogulásunkat kell
szem elõtt tartani. Mit érnek a be-
ruházási hitelek segítségével fel-
épített, illetve felújított közintéz-
mények, ha nem lesz azt kikkel
benépesíteni? Köztudott a város
lakosságmegtartó ereje minimá-
lis. A képzettebb lakosok, akik
igazán lendíthetnének a városon,
többségükben elvándorolnak.
Hosszútávon nem csak a termelé-
si javak fejlesztése, hanem az ok-
tatási intézmények fenntartása,
fejlesztése lehet a város fejlõdésé-
nek záloga, ami a csökkenõ gye-
rekszám miatt magával vonhat
bizonyos átszervezéseket.

Ezzel szemben mit látunk? Egy
kis túlzással, pár év múlva a vá-
ros kezelésében csak egy kötele-
zõen fenntartandó általános isko-
la és a Városháza lesz.

Az idei év mozgalmasan kezdõ-
dött. Alig ültek el az óvodákkal
kapcsolatos viták, mozgolódá-
sok, napirendre került a város
egyetlen �világi� gimnáziumának
fenntartó-váltása. Az érintetteket
megosztotta és felháborította ez a
gondolat. Jogosan vetették fel,
hogy amennyiben a város nem
bírja finanszírozni a gimnázium
fenntartását, miért nem a megyé-
nek ajánlja azt fel. A megye köte-
les átvenni és fenntartani. Mielõtt
belemennénk abba a jövendõlátó
vitába, hogy a megye esetleg mit
tartana meg a gimnázium felada-
taiból és mit nem, talán felvethe-
tõ ugyanez egy egyházi fenntartó-
val szemben is. Ez egy zsákutca.
Ne menjünk bele! Nézzük inkább
a problémát a jog oldaláról. Az ál-
lam és egyházak között 1992-ben
született egy megállapodás, mely-
ben tisztázták az egyházi ingatla-
nok visszaadásának szabályait és
listát állítottak össze az érintett in-
gatlanokról. A megállapodást kö-
vetõ tíz évben lehetõség volt a
lista kiegészítésére. Tudomásom
szerint 2002. december 31-ig
ilyen irányú megkeresés az evan-
gélikus egyház részérõl nem érke-
zett, ergo: 2003. január elsejétõl,
mint pályázó fenntartó ugyan-
azon jogosítványokkal bír, mint
a megyei önkormányzat.

Most nézzük a szülõknek mi-
lyen jogai sérülnek, ha egyházi
fenntartásba kerül a vitatott intéz-
mény.

Megítélésem szerint az alkot-
mánynak két paragrafusa vonat-
koztatható ide.

1.) �A 2. § (1) A Magyar
Köztársaság független, demok-
ratikus jogállam.�

Ebbe a jogállam értelmezésbe

beletartozik a szerzett jog. Ennek
a jognak erõsségérõl, már az úgy-
nevezett �Bokros-csomag� elutasí-
tásakor egyértelmû állásfoglalást
tett az Alkotmánybíróság (��az
Alkotmány 2. §-ának (1) bekez-
désében deklarált jogállamiság-
hoz hozzá tartozik a szerzett jo-
gok tiszteletben tartása�). Ese-
tünkben ez azt jelenti, hogy pl.
azok a szülõk akik idén, vagy ko-
rábban abban a tudatban íratták
be gyermeküket a gimnáziumba,
hogy az a jövõben is �világi� fenn-
tartású lesz, azoknak ez a szerzett
joga sérül.

2.) �67. § (2) A szülõket
megilleti az a jog, hogy a gyer-
meküknek adandó nevelést meg-
válasszák.�

Úgy gondolom ez esetben ezt a
paragrafust nem kell magyarázni.
Ott, ahol csak egy gimnázium
van, annak a tervezett módon
történõ fenntartó-váltása, azon
szülõk esetében, akik a �világi�
fenntartót preferálják, automati-
kusan maga után vonja ennek a
jognak a sérelmét. Ha a fenti okok
miatt más intézménybe kénysze-
rül a szülõ gyermekét járatatni, az
önkormányzat automatikusan
megsérti a közoktatási törvény
idevonatkozó paragrafusát is.

(�88. § 6. bekezdés A helyi ön-
kormányzat a tulajdonában lévõ
nevelési-oktatási intézmény tulaj-
doni vagy fenntartói jogát rész-
ben vagy egészben akkor enged-
heti át világnézeti alapon szerve-
zõdõ vagy más fenntartóknak,
ha azoknak a gyermekeknek, ta-
nulóknak, akiknek a szülei nem
akarják az elkötelezett, illetve az
átadott nevelési-oktatási intéz-
ménybe járatni gyermeküket, a
szolgáltatást továbbra is megfele-
lõ színvonalon biztosítja oly mó-
don, hogy annak igénybevétele a
gyermeknek, tanulónak, szülõ-
nek nem jelent aránytalan ter-
het.�).

A törvényalkotók elõrelátását
bizonyítja, az a tény, hogy a ren-
delkezõ részben, külön paragra-
fusban definiálják az aránytalan
teher fogalmát.

(�121. § 1. bekezdés 3. pont
aránytalan teher: ha a gyer-
mek, tanuló az óvodai nevelést,
iskolai nevelést és oktatást lénye-
gesen nehezebb körülmények kö-
zött vagy jelentõs költségnöveke-
dés mellett tudja igénybe venni,
figyelembe véve a gyermek, tanu-
ló életkorát, fogyatékosságát, pl. a
változás miatt a nevelési-oktatási
intézmény eléréséhez szükséges
idõtartam jelentõsen megnövek-
szik; a nevelési-oktatási intéz-
ményt csak tömegközlekedési esz-
közzel, többszöri átszállással le-
het megközelíteni�)

A fentiek alapján úgy vélem si-
került megfelelõ érvekkel alátá-
masztanom azt a �nem csak álta-
lam képviselt � nézetet, hogy ta-

lán szerencsésebb és életszerûbb
lett volna, ha az Önkormányzat
nem csak az egyházzal kezd el
egyeztetéseket a gimnázium fenn-
tartói jogának átadásáról.

Tudom az idõ sürgeti a Város-
vezetést, mert az a féléves mora-
tórium, mely lehetõvé teszi a me-
gye irányába történõ fenntartó-
váltást, április 20-án lejár. Ez,
mint Damoklész kardja lebeg a
fejük felett, azonban megítélésem
szerint ez nem indok arra, hogy a
magasabb szintû jogszabályokban
rögzített törvényeket negligálják.

Itt az idõ, hogy õszintén tájé-
koztassák a szülõket elképzelése-
ikrõl, és nyíltan leüljenek velük
tárgyalni. Nézzük meg, mit terve-
zett a Városvezetés annak idején
az oktatási fejlesztési terv elkészí-
tésekor. E nélkül nem kerülhetõ
el, hogy egyesek ne gyanúsítsák
meg õket mutyizással.

Lehet, hogy a Benka Gyula Álta-
lános Iskola esete adta a bátorsá-
got ahhoz, hogy lerövidítsék ezt a
procedúrát. Szeretném azonban �
mint érintett szülõ is � emlékeze-
tükbe idézni, hogy akkor a szülõk
többsége nem a vallási révület
miatt választotta azt a megoldást,
hanem menekülni akart az akko-
ri városvezetés által okozott bi-
zonytalanságból.

Végezetül. Fenti írásom nem az
adott egyház ellenében, hanem a
törvényesség tiszteletben tartása
érdekében íródott.

Megfelelõ számú visszajelzés
esetén célszerû lenne ezt a � remé-
nyeim szerint � létrejövõ vitát
nem csak az újság hasábjain, ha-
nem térben és idõben egyszerre, a
Körös-TV-ben is lefolytatni. Ez
kezdete lehetne egy új típusú pár-
beszédnek � mert nem csak a sike-
rekrõl akarunk hallani, hanem a
problémák megoldásában is véle-
ményt akarunk nyilvánítani. Ta-
lán 12 év alatt mindenkiben tuda-
tosult már, hogy azok az idõk el-
múltak, amikor központilag kí-
vánták boldoggá tenni az embere-
ket, azok igénye és akarata ellené-
ben; mert � mint tudjuk �, még
annyi mindent kellene közösen
megbeszélni. Pl. a városi egészség-
ügy helyzete; a várhatóan növek-
võ helyi munkanélküliség kezelé-
si módja stb.

Ezeket az igényeket nem sza-
bad reflexszerûen a Városvezeté-
se elleni támadásként értékelni, a
város lakosságát pedig durcás gye-
rekként kezelni. Talán már min-
denkiben tudatosult, hogy 1990
óta változott a szereposztás. Az
Önkormányzat a lakosság adójá-
ból, a lakosság érdekében kell,
hogy dolgozzon! Talán ezek is
lennének olyan közhasznú infor-
mációk, mint pl. a város villany-
számlájának ismertetése.

Bárkitõl tisztelettel várom a
�kesztyû� felemelését:

Józsa Vilmos

Földesi Zoltán az MSZP ország-
gyûlési képviselõje juttatta el szer-
kesztõségünkbe a �8 érv az Euró-
pai Unióhoz történõ csatlakozás
mellett� címû közleményt, melyet
� terjedelmi okokból � rövidítve
teszünk közzé.
1./ A tízmilliós Magyarország a vi-

lágban sokkal könnyebben ér-
vényesítheti gazdasági és poli-
tikai érdekeit a 25 országból
álló európai Unió tagjaként,
mint egyedül.

2./ Sokkal jobb tagállamként a
döntésekbe beleszólni mint
pusztán elviselni mások dönté-
seinek következményeit.

3./ Tagállamként nagyobb össze-
gû támogatásra leszünk jogo-
sultak, mint amennyit be kell
majd fizetnünk a közös
kasszába.

4./ A csatlakozás után meggyorsu-
ló gazdasági fejlõdés új mun-
kahelyeket teremt, s növeked-
ni fognak a bérek.

Az uniós csatlakozásról
5/ Az Unió környezetvédelmi,

élelmiszerbiztonsági és fo-
gyasztóvédelmi szabályainak
átvetele javítani fogja lakossá-
gunk életkörülményeit.

6./ A mezõgazdasági termelõk na-
gyobb támogatást fognak kap-
ni, mint eddig bármikor.

7./ Az Unió tagjaként hatékonyab-
ban tudunk majd védekezni a
nemzetközi terrorizmus, a
szervezett bûnözés, a kábító-
szer kereskedelem ellen.

8./ A magyar állampolgárok útle-
vél és vízum nélkül, személy-
azonossági igazolvánnyal
utazhatnak az Európai Unió
tagállamaiba, s ott munkát vál-
lalhatnak, tanulhatnak, vállal-
kozást alapíthatnak, vagy akár
le is telepedhetnek.

Az egészség védelmében
Ugyancsak Földesi Zoltán bo-

csájtotta rendelkezésünkre �Az
Egészség Évtizedének Johan Béla
Nemzeti Programjá�-t, melybõl

megtudhatjuk, hogy az egészség-
ügyi kormányzat programja négy
területnek kíván különleges fi-
gyelmet szentelni: az ifjúság kér-
déseinek, az öregkor problémái-
nak, az esélyegyenlõség megte-
remtésének és az egészséget támo-
gató környezet kialakításának.
Az elsõdleges megelõzés érdeké-
ben kiemelt szerepet kap a do-
hányzás visszaszorítása, az alko-
hol- és drogprevenció, az egészsé-
ges táplálkozási szokások elter-
jesztése és az élelmiszerbiztonság
fejlesztése, az aktív testmozgás el-
terjesztése, a közegészségügyi és
járványügyi biztonság fokozása,
valamint az egészséges fizikai
környezet kialakítása.

Fontos feladatként jelöli meg a
program az idõ elõtti és elkerül-
hetõ halálozások, megbetegedé-
sek, fogyatékosságok megelõzé-
sét, valamint az egészségügyi és
népegészségügyi intézményrend-
szer fejlesztését is.

Tájékoztató
A �Szeretet Épületeiért� Alapít-

vány 1993. május 09. óta mûkö-
dik 100 ezer Ft induló tõkével.
2001. évben záró vagyona 722
ezer Ft volt. Ebbõl tárgyi eszköz
708 ezer, míg a pénzeszköz 14
ezer Ft volt. Az alapítványi bevé-
tel 3.952 ezer Ft. Alapítványi célú
ktg.: 3.669 ezer Ft. Anyag és áru-
beszerzés: 269 ezer Ft.

A bevételi forrás ingatlanérté-
kesítésbõl, kamatjóváírásból,
adományokból és SZJA 1 %-os fel-
ajánlásából tevõdött össze. Az
adózók 1 %-os felajánlásából 45
ezer Ft jutott az alapítványnak.
A kiadást épületek karbantar-
tására fordította az alapítvány,
ebbõl egy igen nagy tétel az Új-
templomi Gyülekezeti Központ
alászigetelése, ami 1.159 ezer Ft-
ba került. Alapítványunk segítsé-
gével tavaly 5 egyházi épületet re-
nováltunk.

Az alapítvány
kuratóriuma


